

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບ		
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດຜະລິດຮູບເງົາ	
ປະເພດຂອງໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດ	
ເລກລະຫັດໃບອະນຸຍາດ	ວັນທີ	ໜ່ວຍງານຮັບຜິດຊອບ
MolCT-MD-25	30.12.2017	ກົມຮູບເງົາ

ຂໍ້ມູນພື້ນຖານ	
ຮູບແບບການສົ່ງຄໍາຮ້ອງ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່
ປະເພດທຸລະກິດ ສະເພາະ ທີ່ຕິດພັນກັບ ໃບອະນຸຍາດ	R - ສິນລະປະ, ການບັນເທີງ ແລະ ຝັກຜ່ອນ
ຈຸດປະສົງທີ່ຕ້ອງຂໍ ໃບ ອະນຸຍາດ	ເພື່ອຮັບປະກັນເນື້ອໃນຂອງຮູບເງົາດັ່ງກ່າວ ໃຫ້ມີຄວາມເໝາະສົມ ແລະ ມີສ່ວນເຂົ້າໃນການປົກປັກຮັກສາ ແລະ ສົ່ງເສີມມູນມໍຣະດົກທາງດ້ານວັດທະນະທໍາອັນດີງາມຂອງຊາດ ແລະ ຂອງບັນດາເຜົ່າ
ຜູ້ທີ່ຕ້ອງຂໍໃບອະນຸຍາດ	ການຈັດຕັ້ງ, ບຸກຄົນ ແລະ ນິຕິບຸກຄົນ ທີ່ມີຈຸດປະສົງຈະຜະລິດຮູບເງົາ ຊຶ່ງແມ່ນ ສິລະປະສັງລວມ ແລະ ເປັນສີ່ບັນເທິງທີ່ເຂົ້າເຖິງຢ່າງກວ້າງຂວາງ ໂດຍໄດ້ສະແດງໃຫ້ເຫັນເປັນພາບເຄື່ອນໄຫວ ປະກອບກັບສຽງ ຊຶ່ງບັນທຶກໄວ້ເພື່ອເຜີຍແຜ່ຕໍ່ມວນຊົນ ໂດຍຜ່ານພາຫະນະເຕັກນິກຕ່າງໆ
ມີຂໍ້ມູນໃບອະນຸຍາດ ອອນລາຍບໍ່?	ບໍ່ມີ
ທີ່ຢູ່ຂອງຂໍ້ມູນອອນລາຍ	
ມີແບບຟອມໃບຄໍາຮ້ອງ ໃບອະນຸຍາດ ຫລືບໍ່?	ບໍ່ມີ
ຄໍາເຫັນອື່ນ ທີ່ຕິດພັນ ກັບ ໃບອະນຸຍາດ	ພາຍຫຼັງທີ່ໄດ້ຮັບໃບອະນຸຍາດນີ້ແລ້ວ ແມ່ນຕ້ອງໄດ້ປະກອບເອກະສານເພື່ອຂໍຖ່າຍທໍາ ຈາກທາງກົມ (ເອກະສານປະກອບແມ່ນອັນດຽວກັບໃບອະນຸຍາດນີ້), ໃຊ້ເວລາພິຈາລະນາປະມານ 5 ວັນ.

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ		
ໄລຍະເວລາໃນການ ພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ ໃນ	15	ກົດໝາຍກ່ຽວຂ້ອງບໍ່ໄດ້ລະບຸໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາ ແຕ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ແຈ້ງວ່າ ໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາປົກກະຕິແມ່ນບໍ່ກ່າຍ 15 ວັນລັດຖະການ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ	
ການອອກໃບອະນຸຍາດ	
ຄຸນະສົມບັດຂອງຜູ້ຂໍໃບອະນຸຍາດ	1. ເນື້ອໃນບົດເລື່ອງຮູບເງົາທີ່ຈະຜະລິດຕ້ອງຜ່ານການກວດຜ່ານ ເພື່ອຮັບປະກັນວ່າ ເນື້ອໃນຈະບໍ່ຂັດກັບເງື່ອນໄຂຕາມກົດໝາຍ 2. ກໍລະນີເປັນຮູບເງົາເລື່ອງ ກ່ຽວກັບ ສປປ ລາວ ຕ້ອງເອົາເນື້ອໃນບົດຮູບເງົາໄປຜ່ານສະຖານທຸດປະຈຳປະເທດທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ ຈຶ່ງສາມາດດໍາເນີນການໄດ້
ມີເຫດຜົນໃດບໍ່ທີ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ ຈະປະຕິເສດການຂໍໃບອະນຸຍາດ?	ເຄີຍປະຕິເສດ ຍ້ອນເນື້ອໃນບົດທີ່ນໍາມາຖ່າຍທໍານັ້ນບໍ່ເໝາະສົມ ແລະ ຄັດກັບຮີດຄອງປະເພນີຂອງຊາດ ຫຼື ກົດໝາຍ.

ຂໍ້ມູນຕິດພັນກັບ ການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	
ໃບອະນຸຍາດມີກຳນົດອາຍຸ ຫລືບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸນໍາໃຊ້ ຈັກເດືອນ?
ບໍ່ມີ	0
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂ ສໍາລັບການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	

ຄ່າທໍານຽມ				
ມີຄ່າທໍານຽມ ແບບຟອມຄ່າ ຮ້ອງ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທໍານຽມ	ຄ່າ ແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ແມ່ນແລ້ວ	0.00	2500000.00	0.00	2500000.00
ຄ່າເຫັນ	ອີງຕາມ ລັດຖະດໍາລັດ 003/ປທ,			

ຄ່າທໍານຽມການຕໍ່ອາຍ				
ມີຄ່າທໍານຽມ ແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ ຂໍຕໍ່ອາຍ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທໍານຽມ	ຄ່າ ແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
ຄ່າເຫັນ				

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

ກົດລະບຽບທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
ຊື່ກົດລະບຽບ	ເລກທີ	ວັນທີ	ຄໍາເຫັນ
ດໍາລັດ ວ່າດ້ວຍຮູບເງົາ	246/ລບ	23.07.2014	ມາດຕາ 12. ການຜະລິດຮູບເງົາ

ເອກະສານປະກອບ
ຊື່ເອກະສານ
ແຜນອຸປະກອນຮັບໃຊ້
ໃບສະເໜີ
ສໍານຳພາດສະປອດ / ໜັງສືຜ່ານແດນ
ແຜນປະກອບພະນັກງານ, ລາຍຊື່ພະນັກງານ

ສະຖິຕິ (ທີ່ອອກໃໝ່ ຫລື ທີ່ຕໍ່ອາຍຸ)		
ປີ	ອອກໃໝ່	ຕໍ່ອາຍຸ
2016	10	0